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Spørgsmål nr. S 237 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren 

Dato: 6. november 2024 

Stillet af: Theresa Berg Andersen (SF)  

Mener ministeren, at der bør gribes politisk ind i forhold til det stigende 

forbrug af sovemedicin blandt børn, og hvis ja, hvilke konkrete forslag mener 

ministeren så, at der skal implementeres for at modvirke det stigende 

forbrug?  

(Spm. nr. S 237). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Flere børn får sovemedicin: Sunde og raske børn 

skal i stedet følge disse tre råd, siger ekspert« bragt den 4. november 2024 

på dr.dk. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.berg.andersen@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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